
Alakuló testület 
November 4-én tartja ün

nepi alakuló ülését Celldö
mölk új képviseló'-testülete. A 
képviselők névsorát a 4. olda
lon olvasható választási hír
adásunkból ismerhetik meg. 
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KEMENE á 

Beszélgetés Fehér László polgármesterrel 

A legfontosabb feladat a munkahelyteremtés 
Közel negyven éve volt utoljára celldömölki születésű vezetője telepü
lésünknek. 1963-ban Szabó Ferenc lett a községi tanács elnöke. Váro
sunk új polgármestere, Fehér László szintén Celldömölkön született, 
élete során végig itt élt, s elődjéhez hasonlóan ó'is pedagógusból lett a 
város elsó' embere. 

- Polgármester úr, hogyan értékek 
az elért eredményt? Hogyan teltek 
az elsó'napok a győzelem után? 

- Minden megmére t te tésben 
benne van a győzeíem és a vere
ség lehetősége. Nyerni akartam, 
de tudomásul vettem volna, ha 
másként döntenek az emberek. 
Örülök, hogy 12 év után balolda
liként sikerült győzni, ráadásul k i 
lenc választókerületben, hiszen 
ekkora arányú győzelemre nem is 
gondoltam. A választás napján 
banketton ünnepeltünk, másnap 
pedig Budapestre utaztam, aho
va az MSZP-s polgármestereket 
hívta meg Medgyessy Péter kor
mányfő és Szili Katalin, az ország¬
Gyermekszínház 

A győri Holle Anyó Színház A 
három jószívű rabló című mese
játékával a gyermekszínház har
madik évada kezdődött el a Ke
menesaljái Művelődési Központ
ban. Az intézmény immár évek 
óta színvonalas szórakozási lehe
tőséget kínál nemcsak a celldö
mölki, de a városkörnyéki gyere
keknek is. Az idén már biztos, 
hogy minden előadást teltházzal 
játszanak, hisz a bérletesek meg
töltik a színháztermet. 

Novemberben a budapesti 
Pitypang Színpad Mátyás király 
meg az ördög című mesejátéká
val folytatódik az évad, február
ban a Maszk B á b s z í n h á z egy 
bábprodukcióval szórakoztatja a 
gyereksereget. A soros e lőadás 
márciusban a Soltis Lajos Szín
ház Akom-bákom című meséje 
lesz. A bérletsorozat áprilisban 
e gy zenés gyerekkoncerttel zá
rul- A művelődési központ gon
dolt azokra a gyerekekre is, akik 
m á r nem tudtak bérletet vásárol
ni! januárban lesz egy évadon kí
vüli mesee lőadás , melyet csak 
jegyvétellel lehet majd megnézni. 

Fonyó R. 

gyűlés elnöke. Vas megyét hárman 
képviseltük Szabó Lajos megyei 
p á r t e l n ö k k e l és Ipkov ich 
Györggyel, Szombathely polgár
mesterével. Engem is bemutattak 
külön, mivel Celldömölkön még 
nem volt baloldali városvezetés. 
Keddtől pedig elkezdtük az egyez
tetéseket a testületbe került kép
viselőkkel, pártokkal és szerveze
tekkel. 

- Hogyan alakul a városvezetés 
szervezeti formája ? Lesz-e változás? 

- Ahogy a programunkban 
meghirdettük, a pénzügyi és a vá
rosfejlesztési bizottság esetében 
albizottságokat szeretnénk létre
hozni, ahova a kis-, közép- és 

nagyvállalkozók delegálnának ta
gokat. Mindket tő ötfős bizottság 
lenne, két-három havonta ülésez
nének, és társadalmi munkában, 
tiszteletdíj nélkül tevékenykedné
nek. Egy-egy delegáltjuk külső 
tagként venne részt a két bizott
ság munkájában. Elképzeléseink 
szerint a bizottságok létszámát 

csökkentenénk: az öt helyett négy 
képviselő, a négy helyett három 
külső tag dolgozna minden bizott
ságban. Az így felszabadított lét
számmal egy új, más városokban 
is m ű k ö d ő ügyrendi bizottságot 
a l a k í t a n á n k . Erre azé r t lenne 
szükség, mert a rendeletalkotá
sokról , a sze rződésekrő l - b á r 
ezekkel a polgármesteri hivatal
ban szakemberek foglalkoznak, 
élükön a jegyzővel - is véleményt 
kell nyilvánítani, ennek előkészí
téséhez kellene az ügyrendi bi 
zottság. Ezzel a testület munká
ját gyorsabbá lehetne tenni, és 
olyan témákkal tudnánk foglal
kozni, amelyek a város tényleges 
problémái. 

- A polgármesteri tisztségen kí
vül egyéni képviselői mandátumot 
is nyert a választókerületében. Mi 
lesz a sorsa ez utóbbinak? 

(Folytatás a 2. oldalon) 

Dala-emléknap 
Dala Józsefre emlékeznek no

vember 8-án. A program 14 órakor 
kezdődik a D a l a - p i n c é n é l . A 
lokálpatrióta tevékenységét Kósa 
Csaba író, a Tündérvölgyi Baráti 
Társaság nevében pedig Miklós 
Ferenc méltatja. 15 órakor emlék
ülés kezdődik a Krisztina csárdá
ban, ezt Káldos Gyula, a honisme
reti munkaközösség elnöke vezeti. 

Iskolák új menzája 
A Gáyer-konyha teljes nyári felújítása, valamint eszközkészletének 

korszerűsítése és bővítése után október elejétől vette át a város három 
általános iskolájának étkeztetését. A képviselő-testület tavaszi dönté
se alapján az Eötvös Loránd Általános Iskola Napközi Ot thonában 
ugyanis megszűnt a gyermekétkeztetés, az intézményt szociális kony
hává alakították át. így az Eötvös Loránd, a Gáyer Gyula, valamint a 
Szent Benedek Katolikus Általános Iskola tanulói is a Gáyer-konyhán 
ebédelnek. A napközi otthon felújításához az Önkormányzat 13 millió 

(Folytatás a 2. oldalon) 

A mártírokra emlékeztek október 23-án 
O k t ó b e r 23-án, az 1956-os 

forradalom és s z a b a d s á g h a r c 
t isz te le tére , Ce l ldömölk Város 
Önkormányza ta és a Kemenes
aljái Művelődési Központ szer
vezett városi ünnepsége t . A ka
to l ikus t e m e t ő b e n , K o l o s z á r 
Zol tán már t í rha lá l t halt ifjú sír
jánál , Heim Géza köszöntöt te a 
jelenlévőket a Kemenesaljái Tri
anon Társaság és az 56-os Szö
vetség nevében. 

Majd a mosonmagyaróvári sor-
tűzben 16 évesen elhunyt ifjú sír
jánál Sághy András evangélikus 
lelkész hirdetett igét, és a város-

(Folytatás a 2. oldalon) Kovács Ferenc Fehér Lászlóval és Baranyai Attílánéval koszorúzott Fotó: VL. 



Uj KEMENESALJA 2002. OKTÓBER 31. 

Iskolák új menzája 

(Folytatás az 1. oldalról) 
forintot nyert a Területfejlesztési Tanácstól, a teljes rekonstrukció 45 
millió forintba került. 

Az épület átalakításával megbízott Mávépcell Kft. július utolsó he
tében kezdte el a munkálatokat, melyeket szeptemberben fejezett be 
- tájékoztatott Csuka Sándorné élelmezésvezetó'. Hozzátette: Az át
építés során bővítették a konyha éttermi részét, új helyre kerültek a 
mosdók, az alagsorban külön hú'tőtároló helyiséget alakítottak ki , el
különítették a személyzeti és az árubeszállító bejáratot, valamint a dol
gozók számára egy zuhanyzóval ellátott öltözőrészt építettek ki. Több 
helyre új járólap, csempe, és energiatakarékos világítótestek kerültek. 
A konyhai részben korszerű levegőztető rendszert, a főzőüstök fölé 
pedig szagelszívó berendezést helyeztek el. 

Az épület átalakítását a HACCP előírásoknak is megfelelő új kony
hatechnológiai eszközök beszerzése követte. Az élelmezésvezetőtől 
megtudtuk, az intézmény eszközkészlete egyebek között hat darab 700, 
illetve 300 literes hűtőládával, két gáztűzhellyel, négy darab 300 literes 
főzőüsttel, illetve mosogatógéppel bővült. Az é t teremben elsősorban 
hatszemélyes asztalokat helyeztek el, a bővítésnek köszönhetően a 
korábbi 130 helyett most egyszerre 175 tanuló is étkezhet. Az ételt, 
amit a diákok tálcán kapnak meg, melegítőpulttal tartják megfelelő 
hőmérsékleten. Az önkiszolgáló rendszer mellett bevezették a menza
jegyek használatát is. 

A Gáyer-konyha már szeptember közepe óta üzemel, teljes kapaci
tással azonban csak október elsejétől működik. A napközi otthonban 
11 szakácsnő', illetve konyhalány főz 1200 személyre. 

Tömböly Ágnes 

n s r 

A legfontosabb feladat 
a munkahelyteremtés 

(Folytatás az 1. oldalról) 
-Harmadszorválasztot tak meg 

képviselőnek. A mandátumomat 
megtartom, erre más települése
ken is van példa. A képviselői tisz
teletdíjamról viszont a négy évre 
lemondok, egy alapítványon ke
resztül a választókerüle temben 
lévő Ifjúság téri játszótér felújítá
sára ajánlom fel. 

- Melyek a legsürgősebb felada
tok, amelyek az új testület előtt áll
nak? 

- A folyamatosság érdekében 
teljesítjük az előző testület által 
meghatározott éves munkatervet, 
és hozzálátunk a következő évi 
költségvetési tervezet elkészítésé
nek. Mindenképpen fel kell ven
ni a kapcsolatot a Belügyminisz
tériummal az ÖNHIKI-s (Önhi
báján kívül hátrányos helyzetben 
lévő önkormányzatok) hiány mi
att, hiszen a támogatásnak csak 
egy töredékét kaptuk meg. Meg 
kell tenni a munkahelyteremtés 
első lépéseit, és megnézni, hogy 
mit tud segíteni a kormány a für
dőépítésénél. 

-A celldömölkiekjónéven ven
nék, ha nemcsak választásokkor, 
hanem folyamatosan elmondhat
nák véleményüket a városról. 

-Természetesen kíváncsiak va
gyunk a véleményükre. Tovább
ra is működni fog a fogadóórái 
rendszere, aminek kapcsán arra 
fogom ösztönözni a képviselőket, 
hogy tény legesen ta r t sák meg 
ezeket. Azt tapasztalom, hogy az 
emberek csak v é g s ő esetben 
mennek be a polgármesteri hiva
talba, a képviselőknek kell felke
resni őket, hogy meghallgassák 
e l g o n d o l á s a i k a t , k é r d é s e i k e t , 
ígér tem, hogy az önkormányzat i 
fenntar tású in tézményekben is 
gyakran megfordulok, hogy lás
sam, mit szeretnének, mit lehet 
megvalósítani, és együtt kell dol
gozni a celldömölki munkaadók
kal, a vállalkozókkal is. Mielőbb 
felveszem a térségben lévő tele
pülések po lgármes te re ive l is a 
kapcsolatot, hiszen közösen tud
juk majd fejleszteni Kemenesal
ját. 

Tulok G. 

[élen a korcsolyázás nem mindig művészi... 
ílichelin téli gumiabroncsok November 31-ig 10% kedvezménnyel 
zlakció ideje alatt szervizünkben vásárolt gumiabroncsok felszerelése ingyenes ! 

len.,a vezetési körülmények rendkívül változatosak, de van egy közös tulajdonságuk, mégpedig 
az, hogy nagyon nehezek . Az utak hóval borítottak, vékony jégréteggel fedettek, nedvesek vagy 

• k, vagy szárazak, de nagyon hideg^k J1Jjy_enjcö^ hogyan a 
gazdálkodjunk a rendelkezcsünkre aiioeszKozo1 l e l t e i ^ ^^ m^ m^^ m m m^'^^^^tltm 

^ H l i gumiabroncsok négyen együtt a leghatékonyabbak. Erösebb kerékmeghajtás, egységes 
nu:m ^ulajdonságojyjQvid^^^^ mindenféle 
útvivonyok között- vagyis ni'yy erv, ami igyekszik meggyu/üi arról, hogy télen ne induljon 
útnak négy, elérő útvisionyok'-.i Ib^^Ep 

clw i keidet < 
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A mártírokra emlékeztek 
(Folytatás az 1. oldalról) 
vezetés, valamint a polgári összefogás képviselői helyezték el a kegye
let virágait. 

Az ünnepség a I I . világháborús emlékmű parkjában folytatódott, 
ahol Sághy András szólt ismét a jelenlévőkhöz. Mint mondta mindaz, 
ami 1948-ban, 1956-ban, 1989-90-ben és az eltelt tizenkét évben tör
tént rajtunk is múlt, nekünk is közünk lehetett hozzá, harc folyt az 
emberi szívekért, és most is ugyanaz a harc folyik. 

Az ünnepségen a Berzsenyi Dániel 
Gimnázium diákjai idézték meg a for
radalom emlékét, majd Kovács Ferenc 
országgyűlési képviselő, Fehér László 
polgármester és Baranyai Attiláné dr. 
jegyző, valamint a polgári összefogás 
képviseletében Döme László, Heim 
Géza és Velekey József helyezett el 
koszorút az emlékműnél . 

A m e g e m l é k e z é s z á r s z a v a i b a n 
Pálné Horváth Mária, a Kemenesaljái 
Műve lődés i K ö z p o n t igazgatónője 
hangsúlyozta, hogy 1989-ben nem le
hetett volna vér nélküli rendszerváltás 
1956 nélkül. „Napjainkra a demokrá
cia az életelemünkké vált, de mindazok 
a politikai események, melyek az el
múlt hónapokban történtek, az össze
fogás üzenetét hordozzák. 

Bármely világnézetűek is vagyunk, 
össze kell fognunk" mondta az igaz
gatónő, és végezetül hozzátette: hogy 
demokráciát, békét, szeretetet akartak 

9500 Celldömölk, Tó u. 2. 1956-ban, és erre van most is szükség. 
Tel. / Fax: (95)422-302 Fonyó Roberta 

MICHELIN 
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MEGKÉRDETTÜK - VÁLASZOLTÁK 
Mit vár az új képviselő

testülettől? 

Nemesné Ferenczy 
Ágnes: Sok változást 
vá rok a k ö v e t k e z ő 
négy évben. Jó lenne, 
ha m e g v a l ó s u l n a , 
hogy bővítik a szakkö¬
zép i sko la k é p z é s i 
profi l ját , l e n n é n e k 
munkahelyek, több 
szórakozási lehetősé
ge lenne minden kor-
osztálynak, újra működne a mozi, és bővülne 
a kultúrház kínálata is. Szeretném, ha a lige
tet rendbe tennék, amennyire lehet, hiszen 
eléggé tönkretették, és kell a kulturált sporto
lási lehetőség, játszótér is. A fürdőépítés szép 
dolog, de Cel ldömölkön volt már egyszer 
strand, ma is úgy gondolom, kár volt azt le
bontani. Jó lenne, ha megkérdeznék az em
bereket, mire van igény, mint ahogy a körze
tünk képviselője megkérdezi a véleményünket. 

Regina Károlyné: Elégedett vagyok az ered
ménnyel, erre számítot tam. Szeretném, ha 
fokozatosan megvalósítanák azt, amit ígérték. 
Bízom a város vezetésében, mert úgy gondo
lom, pártállástól függetlenül együtt tudnak 

^ I működni , és mögöt-
I | L tük van a kormány is. 

B Jó lenne, ha a képvi
se lők , m in t r é g e n , 

1 több fórumot tarta
nának, tájékoztatnák 
az embereket az aktu
ális ké rdésekrő l , és 
k iké rnék a vé l emé
nyünket is. Ez annál is 
fontosabb, mert a 

képviselő-testületi ülésekre annak időpontja 
miatt nem tudunk elmenni, hiszen dolgozunk, 
és a helyi televízióban sem tudjuk mindig nyo-

W 

mon követni a törté
néseket. 

Ipsics Péten A kép
viselőnktől azt várom, 
hogy tetesse rendbe 
az Ifjúság téri játszó
teret, és a belváros
nak is formát adjanak, 
oldják meg a parkolá
si gondokat. A képvi
selő-testület esetében 
azt tartom fontosnak, hogy jobban ismerjék 
meg a lakosság problémáit . Bátran szervezze
nek társadalmi munkákat, mert - véleményem 
szerint - sokan segítenének, ha a saját környe
zetükről, városukról van szó. Szeretném, ha a 
nagy döntések előtt megkérdeznék a vélemé
nyünket, ne csak a döntésükről értesüljünk. Az 
is jó lenne, ha a képviselők előre megismer
nék a testületi ülés anyagát, és nem az ülésen 
- j ó l láthatóan - bontanák fel a borítékokat. 

Árvái Lajos: Erre az eredményre számítot
tam, vártam a jelenlegi polgármester megvá
lasztását. Elégedett vagyok a választókerüle
tünkben, a 6.-ban megválasztott képviselővel 
is, aki előzőleg is tagja volt a testületnek. Rend

szeresen tartotta ve
lünk a kapcsolatot, 
meg lehetett vele be
szélni a gondokat. A 
választások előtt több 
fórum is volt. Egyiken 
felvetették a Cellt el
k e r ü l ő út é p í t é s é t , 
amihez elég sok pénz 
kell. Én is felvetettem 
egy problémát, a Ba

ross utca csatornatetőinek rendbehozatalát , 
amihez viszont nem kell sok pénz. Jó lenne, 
ha megoldódnának az ilyen apró gondok is. 

GÖnye Péter: Dina
mikusabb városveze
tést várok, az elmúlt 
években Celldömölk 
nem fejlődött igazán, 
nem használták ki a 
kormányzati segítsé
get. Most talán ez is 
megvalósul. Jó gon
dolat volt a leköszönő 
polgármestertől a tó 
környékének rendbetétele , ezt mindenképp 
folytatni kell. Fontos lenne, hogy minél hama
rabb munkahelyeket teremtsenek a cellieknek. 
Szerintem az elképzelések ezzel a képviselő
testülettel megvalósíthatóak, hiszen a képvi
selők nagy része baloldali. Az eredmény egyéb
ként nem okozott meglepetést, várható volt a 
változás. 

Horváth Ildikó: Remélem, hogy majd négy 
év múlva elmondhatjuk, elégedettek vagyunk 
a választásunkkal. A képviselőket magánem
berként ismerem, de nem tudom, közéleti sze
repben hogyan fognak szerepelni, majd kide
rül. A városvezetés programja elvileg megva
lósítható, egyetértés és pénz kell hozzá. Az 

egyetértéssel szerin
tem nem lesz problé
ma, hiszen C e l l d ö 
mölkre a döntéseknél 
nem volt meghatáro
zó a politikai hovatar
tozás. Legsürgősebb
nek, ugyanakkor a 
legnehezebbnek a 
munkahely teremtés t 
tartom. De hiába nyíl

nak a városban üzletek, kávéházak, ha nincs 
mit elkölteni ott. 

Tulok G. Fotó: Völgyi L . 

Osz a megújult 
parkerdőben 

Kerékpárút kiépítését is tervezik 
Alsóság és Izsákfa között már 

régóta látogatható a parkerdő. A 
közeli iskolákból régen sokat jár
tak ki a diákok kirándulni. Tanul
mányozhatták az őszi lombhul
lást, a növény és állatvilágot, pi
henhettek, k ikapcso lódha t tak , 
vagy csak egyszerűen friss levegőt 
szívhattak. Talán ma is sokan ki 
mennek az erdőbe, élvezni a kör
nyezetet. 

A Szombathelyi Erdészeti Rt. 
Sárvári igazgatóságának, Borbély 
László igazgató, Monostori Mik
lós műszaki osztályvezető segítsé
gének köszönhetően átalakították 

az Alsóság és Izsákfa közötti park
erdőt. Az Alsósági Életfa Egyesü
let az év elején nekilátott a mun
k á l a t o k n a k . Döme Lá sz ló , az 
egyesület elnöke elmondta: sza
lonnasütőket, fa padokat, asztalo
kat és esőbeállót építettek az er
dőbe, valamint fa szemetesládá
kat á l l í t o t t a k f e l . Sajnos az 
Izsákfáig vezető út melléke na
gyon szennyezett, rengeteg sze
metet szórnak el az emberek. Egy, 
márciusban tartott szemétszedés 
alkalmával, 12 köbméter hulladék 
gyűlt össze. 

Az egyesüle t a j ö v ő b e n egy 

ke rékpá rú t kiépí tését szere tné 
m e g v a l ó s í t a n i C e l l d ö m ö l k és 
Izsákfa között. 

Ősszel különösen szépek az er
dők, a fák lombjai piros és sárga 

színűre változnak. Érdemes egy 
délutánt a szabadban tölteni , a 
természetben a családdal egy sé
tát tenni. 

Szigethy T. 

A parkerdőben felújították az esőbeállót is Fotó: Völgyi L. 
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A helyhatósági választások eredményei 
Az október 20-ai helyhatósági választásokon 9609 celldömölki válasz 3. Csönge Ferenc Magyar Szocialista Párt 140 
tópolgárból 5309 jelent meg. Urnazáráskor öt szavazólap hiányzott, 4. Koronczai Károly FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 85 
70 érvénytelen és 5234 érvényes szavazat volt. A celldömölkiek négy 5. Márton Tivadar Kemenesalja Ipartestület 19 
polgármesterjelöltre és 65 képviselőjelöltre voksolhattak. Az alábbi 6. dr. Nagy János Kereszténydemokrata Néppárt 49 
akban a jelöltekre leadott érvényes szavazatok számát közöljük. K i  7. Németh Jenő' Független 13 
emelten szerepel a győztes, megválasztott képviselő'neve. 8. Somogyiné Erdélyi Ilona Együtt Celld. Városért Egy. 53 

9. Szálai József Független 149 

Polgármesterjelölteit 10. Tarczi István Független 53 

1. Fehér László Magyar Szocialista Párt 2784 7. sz. választókerület 
2. Kustos Lászlóné Független 122 
3. Makkos István Együtt Celldömölk Városért Egy. 2157 I . Boznánszky László Együtt Celldömölk Városért Egy. 69 
4. Tarczi István Független 171 2. Döme László FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 145 

3. Hencz Jánosné Kereszténydemokrata Néppárt 9 

Képviselőjelöltek 4. Kunyikné Járó Marianna Kemenesalja Ipartestület 1 Képviselőjelöltek 
5. Oszko Imre Magyar Szocialista Párt 123 

/. sz. választókerület 
6. StangI Sándor Szabad Demokraták Szövetsége 16 

8. sz. választókerület 
1. Benkóné Remport Lilla Magyar Szocialista Párt 206 
2. Czupor Attila Kereszténydemokrata Néppárt 85 I.Géczy Zoltáné Együtt Celldömölk Városért Egy. 108 
3. Kiniczky István Együtt Celldömölk Városért Egy. 136 2. Hajdú Ibolya Magyar Szocialista Párt 127 
4. Kovács László Szabad Demokraták Szövetsége 8 3. Kiss Lajos Kemenesalja Ipartestület 3 
5. Móger József Kemenesalja Ipartestület 66 4. Nagy Jánosné FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 49 
6. Szíj Kálmán FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 67 5. Vargáné Kovács Marietta Kereszténydemokrata Néppárt 29 

2. sz- választókerület 9. sz. választókerület 

1 Horváth Melinda FIDESZ-MDF-MIEP-KPE 80 1 Bezzegh István 
2 Kaisinger Sándor Kemenesalja Ipartestület 18 2 Csik József 
3 Karádi Mihály Kereszténydemokrata Néppárt 90 3 Erdélyi Antal 
4 Límpár József Magyar Szocialista Párt 376 4 Farkis Roland 
S Magyar Lászlóné Szabad Demokraták Szövetsége 10 5 Molnár Lajos 
6 Németh Dénes Együtt Celldömölk Városért Egy. 106 

Molnár Lajos 

1. Fehér László 
2. Hetényi László 
3. Imréné Moór Edit 
4. dr. Kovács Antal 
5. Süle Béla 
6. Velekey József 

3. sz. választókerület 

Magyar Szocialista Párt 302 
Kereszténydemokrata Néppárt 97 
Szabad Demokraták Szövetsége 16 
Együtt Celldömölk Városért Egy. 139 
Kemenesalja Ipartestület 20 
FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 70 

4. sz. választókerület 

Kemenesalja Ipartestület 
FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 
Együtt Celldömölk Városért Egy. 
Kereszténydemokrata Néppárt 
Magyar Szocialista Párt 

10. sz. választókerület 

1. Bakonyi Gyula 
2. Farkas Zoltán 
3. Heim Géza 
4. Kocsis Anna 
5. Míltényi Dénes 
6. Varasdiné Rákóczi Mónika 

Kemenesalja Ipartestület 
Független 
FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 
Kereszténydemokrata Néppárt 
Magyar Szocialista Párt 
Szabad Demokraták Szöv. 

1 
33 

161 
28 

117 
11 

31 
42 
5 

1. Gasztonyi Csaba Magyar Szocialista Párt 164 
2. Hetényi Endre Kereszténydemokrata Néppárt 421 
3. Karvalics Imre Munkáspárt 7 
4. dr. Kiss Annamária Együtt Celldömölk Városért Egy. 130 
5. Mészáros Tibor Szabad Demokraták Szövetsége 13 
6. Palotai Tünde FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 45 
7. Somorjai István Kemenesalja Ipartestület í î 

A kompenzációs listán megválasztott képviselők 

Magyar Szocialista Párt Somogyi Gyula 
Söptei Jőzsefné 

Együtt Celldömölk Városért Egy. dr. Kiss Annamária 
Németh Dénes 

FIDESZ-MDF-MIEP-KPF Horváth Melinda 
Pócze Istvánná 

5. sz. választókerület 

l.Bedy Csaba Kereszténydemokrata Néppárt 83 
2. Finta Csaba Szabad Demokraták Szövetsége 9 
3. Horváth Béla György Független 19 
4. Kiss István Zsolt Magyar Szocialista Párt 156 
5. Németh Tibor Lajos Független 58 
6. Rozmán László FIDESZ-MDF-MIÉP-KPE 92 
7. Vermesi Görgy Kemenesalja Ipartestület 2 
8. Véghné Gyürüssy Katalin Együtt Celld. Városért Egy. 183 

1. Berghoffer András 
2. Cságoly István 

6. sz. választókerület 

Független 
Független 

14 
58 

Kereszténydemokrata Néppárt Hetényi László 

Az új önkormányzat összetétele 
Polgármester: Fehér László 

Képviselők: 
Benkó'né Remport Lilla, Döme László, Erdélyi Antal , Farkas Zol 

tán, Fehér László, Hajdú Ibolya, Hetényi Endre, Hetényi László, Hor
váth Melinda, dr. Kiss Annamária , Limpár József, Németh Dénes , 
Pó'cze Istvánné, Somogyi Gyula, Söptei Józsefné, Szálai József, Véghné 
Gyürüssy Katalin 

A képviseló'-testület november 4-én tartja alakuló ülését. 
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Emlékek, történetek a régi szállodáról 

Széchenyi Zsigmond is járt a Koronában 
Földműves Szövetkezet kezelésé
be, majd tulajdonába került. Év
tizedek múlásával a benne folyó 
élet hanyatlani kezdett, maga az 
épület is enyészetnek indult. Vol
tak kísérletek a megmentésére , 
Ráday Mihály városvédő' műsorá
ban is szerepelt. Az ido megtette 

Épületeknek is megvan a maguk 
sorsa, története. A történet vonat
kozhat az épület fekvésére, külső 
megjelenésére, építészetileg miként 
illeszkedik a városképbe, különösen 
ha frekventált helyen áll. A régi Ko
rona ilyen szempontból elődeink jó 
érzékének köszönhetően a főtér 
egyik meghatározó 
épülete volt. Másfe
lől nagyon fontos az 
a belső élet, ami mi
att a ház neve közszá
jon forog. A Korona 
ilyen volt, mert az al
kalmazottak ízig-vé
rigfelszolgálók, szak
májukat magas fo
kon gyakorló szemé
lyekvoltak. 

Az egykor több
funkciós é p ü l e t 
emeleti nagytermé
ben rangos bálokat 
rendeztek. A l k a l 
mankén t v á n d o r - Színi előadásokat, istentiszteleteket is tartottak a 
színészek tartottak előadásokat, hatását, végül lebontották. 

emberek rájöttek, ezt csak akkor 
teszi, amikor különleges étel van. 
Köszöntötte az előtte haladókat, 
és a szomszéd épület előtt álló 
gyógyszerészt, aki nagy pocakjá
val, szájában az elmaradhatatlan 
szivarral többször megjelent az 
ajtóban. - Alázatos tiszteletem, 

fellépett itt többek között Latabár 
Árpád is. A zsinagóga megépíté
se előtt egy ideig itt tartotta isten
tiszteleteit a zs idó h i tközség . 
Székházakkal nem rende lkező 
egyesületek közül többen, több
ször vették igénybe rendezvénye
ikhez. Szállodájában megfordult 
Széchenyi Zsigmond világhírű va
dász és író. Erről egyik könyvében 
említést tesz, bár nem éppen hí
zelgőén ír az itt töltött éjszakáról 
Látogatása összefüggésbe hozha
tó a kemenesaljai erdők vadjainak 
megismerésével. Az idő tájt, ami
kor az urak becsületbeli ügyeiket 
párbajban rendezték, előfordult, 
hogy egy vidéki gazdatiszt lóháton 
tért be az ét terembe, nyeregben 
elfogyasztotta a kért italt, és to
vább ügetett. 

A búcsújárásról híres helység
ben, mint köztudott, több vendég-
ló'és szálloda működött . Sokszor 
egy kalap alá veszik valamennyit, 
pedig volt köztük különbség. Pél
daként említhetjük a konyhát, a 
bálokat, a zenét. Amiért ezt szó
ba hozom, annak egy minőségi 
megjelölés az oka. A Korona 
ugyanis beszálló vendéglő volt, 
ami annyit jelent: a fogatokkal 
közlekedő utas, kísérete, kocsija, 
'ovai tető alá kerültek, a tulajdo
nos nyugodtan aludhatott. A régi 
kocsiszín a 60-as években kerthe-
tyiségként üzemelt. 

Jött az államosítás a Korona a 

Ilyen és hasonló történetek j u 
tottak eszembe az új, modern 
épületet nézegetve, amely elődjé
hez hasonlóan, de más feladattal 
újból megha tá rozó kiegészítője 
lett a városközpontnak. 

Tovább igyekeztem, de még 
megáll tam a régi bejárat körüli 
részen, ott ahol D e z s ő bácsi, a 
Korona egyik jellegzetes alakja is 
megjelent néha. Ha egy pincér k i 
áll az ajtóba, az bizony a vendég 
hiányát jelentette. A következő 
történetben ez másként volt. Ket
ten voltak szolgálatban, Németh 
Dezső'és Márkus István. Utóbbit 
baráti körben Dajli Majlinak ne
vezték a következők miatt. Pesten 
egy neves ét teremben dolgozott, 
ahol a vendég fogyasztás közben 
angol nyelvű újságot kért. A friss 
lapok olvasókeretbe helyezve lóg
tak a fogason. Oda szólt a mellet
te álló inasnak: - Légy szíves, hozd 
ide. - Melyiket?: kérdezi az inas. 
- Melyiket, melyiket, hát (a Daily 
Mail lapról volt szó, a Déli Mél 
helyett rávágta) a Dajl i Majl i t . 
Nyilván mások is hallották így raj
ta maradt e ragadványnév. 

D e z s ő bács inak volt n é h á n y 
szokása. Ha a vendég paradicso
mos k á p o s z t á t rendel t ő 
p a r k á p o s z t á t , ha kenyeret , 
kenyérkét mondott. Amikor vala
mi különlegesen jó ebéd készült, 
ki szokott állni az ajtóba. Ételről 
szó nem esett, de egy ido után az 

Korona épületében 
gyógyszerész úr, hogy tetszik len
ni? Ő erre tudatta akkori állapo
tát, de vissza már nem kérdezhe
tett, mert tudta, mire számíthat 
ebédnél. Volt egy mondása: ké
rem szépen, a nehézségek arra 
valók, hogy megoldjuk. Ide is kap
csolódik egy történet. Fogyasztó
védelmi ellenőrzés nem új dolog, 
régen is alkalmazták. Egyik reggel 
megszaladt a vendég, köztük egy 
ellenőr foglalt helyet a bal 4-es 
asztalnál. Kivitték, amit rendelt. 
Na már most, ha a felszolgáló f i 
gyelmes, akkor észre veszi, nem 
egyszerű fogyasztó érkezett. Volt, 
amikor észre is vették, és ha úgy 
találták, a kimért ital mennyisége 
némi k ívánniva ló t hagy maga 

Apróhirdetés 
Frissen festett, újszerű állapiban 

lévő, hőszigetelt, fa erkélyajtó és ab
lak tokkal olcsón eladó. Ugyanitt kis 
teljesítményű öntöttvas konvektor el
adó. 

Érd.: 16 után 95/424-291 
PUGEOT 206 1.1-es, évjárat 2000, 

sérülésmentes, megkímélt állapotban, 
szervizkönyvvel, első'tulajdonostól el
adó. (Részletreis.) 

Érd.: 06-20/390-70-93 

Celldömölk-Alsóságon a Marx utca 
31. sz. alatt zárt kert eladó. 

Érd.: ugyanitt. 
EU raklapok felvásárlása. Hívásra 

házhoz megyek. 
Telefon: 06-30/506-65-12 
25 m2-es üzlethelyiség kiadó. 
Érd.: Celldömölk, Kisfaludy u. 8. 

után, akkor véletlen-készakarva 
megbotlott, kidőlt az ital, mond
ván ez még mindig kevesebbe ke
rül, mint a büntetés. Szőke Jan
csi, az é t t e r e m h í r e s p r í m á s a 
mondta egy beszélgetés során: -
Tudod, ha valaki bejött az ét te
rembe, megmondtam, hány nagy-

fröccsre való van a 
zsebében. így vol
tak ezzel a pincérek 
is, aznap megosz
lott a figyelem, van 
ilyen. Int a vendég, 
Dezső bácsi megy, 
m e g á l l az asztal 
előtt, igazít az abro
szon, a karján lévő 
kendővel még le is 
törli. Tessék paran
csolni. Kérem, a po
h á r b a n l é v ő i t a l 
nem az e lő í r t 
mennyiséget tartal
mazza. Dezső bácsi 
látta ezt, egy kicsit 

gondolkodott komoly arccal; -
Kérem, megnézhetem? - Termé
szetesen. - volt a válasz. Felemeli 
a poharat, nézi jobbról, nézi bal
ról, arcvonásai kisimulnak, egy 
hirtelen mozdulattal szá jához 
emeli, felhajtja. Nyelvével csettint 
egyet, azt mondja: - Ellenőr Úr, 
ez biztos megvolt. Az e l l enő r 
maga elé mered, vele még ilyen 
nem történt, néhány pillanat múl
va ő is elmosolyodik, összepakol 
és tovább megy. Dezső bácsi tál
cára teszi az üres poharat, indul a 
pult felé, mondják neki: - Ezt jól 
elintézted. Válasza: - Kérem, a 
nehézségek arra valók, hogy meg
oldjuk, bizony ám. 

Káldos Gy. 

Köszönet 
A Gáyer Gyula Általános Is

kola Diákönkormányzati Mun
kájának Elősegítéséért Alapít
vány (adószám: 18882696-1-18) 
tájékoztatja a város és városkör
nyék polgárait, hogy 2001. évi 
személyi jövede lemadó 1 %-a 
(179 603 Ft) az alábbiak szerint 
került felhasználásra: a tanulók 
szabadidős tevékenységének tá
mogatása; pályázati díjak fede
zése; iskolai szintű versenyek dí
jazása; Gáyer-hét rendezvényso
rozat lebonyolítása. 

Az alapí tvány k u r a t ó r i u m a 
tisztelettel megköszöni a fel
ajánlók támogatását. 
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A 75 éves ligeti sporttelep megújhodása § 
1927. szeptember 4-én neveze

tes napja volt a város labdarúgá
sának. „Községünk jóvoltából, az 
Országos Testnevelési Tanács tá-

Hasonló örömben volt részük a 
sportolóknak 1961. augusztus 6-
án, amikor ugyancsak a községnek 
köszönhetően birtokba vehették a 

Ilyen volt... 

mogatásával és egynéhány, a test
nevelés ügyéért fáradságot nem 
kímélő úriember áldozatkészsége 
folytán elkészült az új sportpálya 
ma már annyira, hogy át lehet 
adni a nemes célnak" — olvasha
tó a Kemenesalja c. helyi lapban. 
Felejthetetlen ünnep volt ez a nap 
s p o r t o l ó n a k , s p o r t v e z e t ő n e k , 
szurkolónak egyaránt. Tizenhét 
év után a labdarúgók megszaba
dultak a vásártér porától, piszká
tól és sarától . Az akkori viszo
nyoknak megfelelően egészséges 
körülmények között folytathatták 
sportolásukat a celli labdarúgók, 

Fotó: Hetényi László 

füvesített labdarúgópályát és a 
salakos edzőpályát, majd három 
év után a felújított öltözőket is. A 
salakos pályát a Mikes úti lakóte
lep építésekor a tanács visszavet
te. A sporttelep állaga egyre job
ban romlott, s ezért határoztak a 
városatyák 1980-as évek elején 
egy új sporttelep építéséről a két 
városrész között. Ezzel a tervvel 
azonban már elkéstek, a rendszer
váltás lenullázta, mindössze egy 
salakos pálya épült meg. 

Az utánpótlás csapatok számá
nak növekedésével a labdarúgás 
helyzete tovább romlott. Pályára 

A székház átadása az ISM részéről 

akik végleges otthonra találtak. Öt 
évvel később, 1932. szeptember 8-
án felavatták a t r ibünt , melyet 
m é r k ő z é s e n csak 1934-ben, a 
C V S E megalakulásakor népesí
tett be a szurkolótábor, mert a 
C E S E futballcsapat megszűnésé
vel három évig szünetelt a labda
rúgás Celldömölkön. 

Fotó: Hetényi László 

volt szükség. S ekkor újra a város 
lépett, és létrehozta Antók Zol
tán hozzájárulásával a centerpá
lya melletti új füves pályát. A pá
lyát éppen a legjobbkor - 2000 
nyarán, amikor a labdarúgó-csa
pat felkerült az N B I / B bajnokság
ban - vehették a C VSE-Antók FC 
játékosai birtokba. S ekkor szüle

tett meg a kormánydöntés a fut-
ballstadionok rekonstrukciójáról, 
mely programban a nemzeti baj
nokság I . és I I . osztályban szerep
lő csapatok vehettek részt. A vá
ros önkormányzata, az ISM által 
biztosított 44 millió forint mellé 
vállalta a 22 millió önrészesedést 
és így indulhatott a 75 éves ligeti 
sporttelep modernizálása. Ha a 
tervtől eltérően kissé megcsúszva 

Hivatásos Labdarúgó Liga spór" 
igazgatója az MLSZ, dr. Dén í 
Ferenc helyettes államtitkára a 
ISM, míg Makkos István polgái 
mester a város önkormányza t 

jnúlt 
ntoki 

nevében ez év április 9-én adta á 
rendeltetésének. 

Most, hogy a futball-játéktéf , a < 

munkálataival végeztek, u g y a n í Z a n 

csak e lmondható , hogy októbei\j^í 
10. is nevezetes napja lett a váro j 6 1 

*en1 

... és ilyen lett a tribün 

is, de most már elmondhatjuk, 
hogy 2002-ben elkészül t az új 
sportszékház és a tribün, valamint 
október 10-én a füvesítés befeje
zésével az új 105x68 méteres lab
darúgópálya rekonstrukciója. 

Természetesen van hátra még 
munka és idő', mikor a játéktér is 
felavatásra kerülhet. De elmond
hatjuk, hogy a futball számára 
Celldömölkön a X X L századhoz 
mél tó körülmények kialakítása 
érdekében az első igazán nagy lé
pések megtörténtek. A sportszék
ház kialakításával a sportolók szá
mára Ce l ldömölkön még soha 
nem tapasztalt kulturált elhelye
zés valósult meg. 

A székházat Muszbek Mihály a 

Fotó: Dummel Ottó ^ 

labdarúgásának. Sportolók, sport
veze tők , szurko lók és minden 
celldömölki lakos köszönhet i a 
megszépült , megújhodot t ligeti 
sporttelepet az épí t te tőknek és 
építőknek. Kísértetiesen hasonló 
az építtetők köre 75 év után is. A 
költségekből a főrészesedést most 
is az állam és a helyi önkormány
zat vállalta, és néhány celldömöl
ki vállalkozó, élen Antók Zoltán
nal segítette és segíti remélhető
leg továbbra is olyan szintre emel
ni, ahogy azt megálmodták a ter
vezők. 

Köszönjük a sportolók, sport
veze tők és a város lakók nevé
ben. 

-t im-

lo 
iZÍ 

Munkában a pályaépítólí Fotó: Dummel Ottó 
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Kettős siker kézilabdában 
/ inúlt heti idegenbeli győzelem után ismét idegenben próbált meg 

ntnkat szerezni Mátés István együttese. A hetek óta remek formá¬
n játszó férfi csapatnak a Kisbér elleni összecsapás sem okozott 
izán gondot, magabiztosan szerezték meg a két bajnoki pontot. A 
• csapat hazai pályán javíthatott a múlt heti minimális vereségen, 
élt is a lehetőséggel. Molnár János csapata egy 87 gó!os(!) mérkő
zni múlta felül ellenfelét. 

isbér KC-CVSE-Cel l i Festék 
:23 (10:14) 

isbér, 200 néző, NB If-es férfi 
moki kézilabda-mérkőzés. Vezet-
Bóna, Miskei 

CVSE-Cel l i Festék: D é n e s -
th (2), Pozsonyi (7), Csitkovics 

0), Lendvai (1), Bakonyi (1), 
i l i (1). Csere: Kozma (kapus), 
agy (1), Csizmazia, Jakab. Edző: 
átés István. 
A hazai csapat nagy lendülettel 
;zdte a mérkőzést, kétszer is két 
jlos előnyre tett szert (4:2, 6:4). 
celliek a félidő közepétől vet-

k át a mérkőzés irányítását, 9:9-
fl fokozatosan elléptek és a fel
lő végére már négy gólos celli 
;zetést mutatott az eredményjel

ző tábla. A második félidőre ma
radt a különbség, majd 22:15-ös 
celli vezetésnél Mátés edző szava
ival élve „megállt a tudomány". A 
hazaiak felzárkóztak, de a CVSE-
Celli Festék győzelme nem for
gott veszélyben. A vendégeknél 
mindenki játéklehetőséget kapott. 

A CVSE-Celli Festék a követ
kező bajnoki fordulóban a Móri 
KSC csapatát fogadja november 
2-án, szombaton 18 órai kezdet
tel. 

Ifjúsági mérkőzésen 19:19-es 
döntet len született . A Kisbér a 
mérkőzés vége előtt 2 másodperc
cel egyenlített és mentett pontot. 
A legjobb góldobók: Mecséri 5, 
Fekete, Rozmán 4-4. 

CELL-VAS Kft. 
Vas-műszaki bolt 

Celldömölk, Dr. Gcfin tér 5. 
(Kultúrház mögött) 
Tel.: 06-95/420-015 

Nyitva: H-P 8.00 -17.00; Szo 8.00 -12.00 

Kályhák, kandallók 20.900 Ft - 96.900 Ft 

Bergen 6 kW 
47.500 Ft 

Montana 8 kW 
89.900 Ft 

150-es füstcsőszett 

Könyök: 6900 Ft 
1/2 m: 3090 Ft 
Falhüvely: 2500 Ft 
Csőrózsa: 820 Ft 
13.310 Ft helyett 

9.900 Ft 
Olajradiátorok 7-9-12 tag 11.590 -15.990 Ft 

SAMSUNG TV 3 év garanciával 
44.000 Ft-lól 53.900 Ft-ig 

Üstház: 16.900 Ft 
Láncok, vezetőlapok, reszelők, olajok, gyertyák, 

berántózsinórok és egyéb alkatrészek, ákár rendelésre is. 
H-340 91.600 Ft 
H-345 105.050 Ft 
H-350 113.850 Ft 
Partner51 58.700 Ft Partner 410 80.000 Ft 

(Partner külső, H40-es belső) 

Várjuk Kedves Vásárlóinkat! 

CVSE-Celli Festék-Dorog 
46:41 (27:18) 

Celldömölk, 50 néző, NB Il-es 
női bajnoki kézilabda-mérkőzés. 
Vezette: Tóth, Török. 

CVSE-Celli Festék: Péti - Ker
tész (9), Szomorkovits L . (12), 
Viszló (3), Geiger Cs. (2), Tóth 
(12), Szomorkovits A. (8). Csere: 
Balogh (kapus), Foglszinger, 
Bödör, Hende. 

Edző: Molnár János. 
A celliek a híres western hőst, 

Clint Eastwood-ot választották 
erre a mérkőzés re pé ldaképül , 
hisz csak lőttek-lőttek - mármint 
gólokat. A celliek győzelme egy 
percre sem forgott veszélyben, 

magabiztosan tartot ták otthon a 
két bajnoki pontot. A következő 
fo rdu lóban , v a s á r n a p a Győr i 
ETO-val mérkőzik Molnár János 
együttese. 

Ifjúsági mérkőzésen 17:9 ará
nyú vereséget szenvedett a CVSE-
Celli Festék. 

Sorsoltak a Magyar Kupában! 
A női csapat a Szombathelyi Ta
nárképző Főiskola NB I/B-s csa
patát , míg a férfiak a Balaton KC 
szintén NB I/B-s csapatát fogad
ják november 5-én Celldömölkön. 
A kettős összecsapáson először a 
férfi csapat játsszik 17.45-órai kez
dettel, majd azt követően a nők 
lépnek parkettra. V.V. 

Teljesítették a maratont 
A Kaiser's-Plusz Budapest Nemzetközi Maraton celldömölki részt

vevői voltak szeptember 29-én 
Félm aratón Maraton 

21 km 42 km 195 n 

Kiss István 1:26:58 3:08:58 
Kiss Balázs 1:41:12 3:30:13 
Márczi Győző' 1:55:06 4:10:07 
Gombási Csilla 1:52:50 4:27:39 
Első maratonfutókat segítő iramfutó 
Gombási Istvánné 1:52:50 4:27:39 

Asztalitenisz 
A cel ldömölki csapat biztos 

győzelmet aratott az Inter Kupá
ban. 

Lichtenberg S V - C V S E -
MÁVÉPCELL 0:4 

Berlin, 300 néző, Inter Kupa mér
kőzés 

1. mérkőzés: Petrovics-Lempul 
3:0 

2. mérkőzés: Vimi-Jank 3:0 
3. mérkőzés: Tamás-Bethge 3:0 
4. mérkőzés : Vimi-Petrovics-

Starker-Lohse 3:0 
Berlini ellenfelénél jóval komo

lyabb erőt képviselt a celldömöl
ki együttes. Ezt igazolja az is, hogy 
a németek még csak játszmát sem 
nyertek, így a továbbjutás egy pil
lanatig sem forgott veszélyben. A 
mérkőzés ünnepélyes körítéssel 
zajlott, ugyanis a berlini együttes 
a 30 éves jubileumát ünnepelte. 
Az ünnepi hangulatot a magabiz
tos celli győzelem sem rontotta el. 

C V S E - M A V E P C E L L -
HAJDUSZOBOSZLÓ I I . 18:0 

Celldömölk, NB I. B-s férfi mér
kőzés 

A gyenge képességű sereghaj
tó ellen kiütéses győzelmet aratott 
a hazai gárda. 

Győztek: 
Vimi Roland /4/, Bárány Zsolt / 

4/, Petrovics Péter/4/, Máthé Gyu
la /4/, valamint a Vimi-Petrovics 
és a Bárány-Máthé párosok. 

K a p o s v á r - C V S E -
MÁVÉPCELL II . 9:9 

Kaposvár, NB Il-es férfi mérkő
zés 

A listavezető ot thonában bra
vúrosjátékkal rabolt pontot a celli 
gárda. 

Győztek: 
Bénák 13/, Tekét /3/, Ölbei /! / és 

a Benák-Teket páros. 
_ v l -
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Hej, csatárok! Gól nélkül nincs győzelem 

< \SI-Anlok FC—Diósgyőri VTK 0:1(0:0) 
Celldömölk, 1000 nézd. NBIIB-

s mérkőzés. Vezette: Makai János 
(Sóthy, Golubics) 

Antók F C : Baji - Latyak, Do
bos G., Bozsó, Szölló'si - Csernák, 
Jáger, Takács B., Tóbiás - Marius, 
Lengyel. Szakmai igazgató: Hor
váth Tamás, edző: Sebestyén A t t i 
la 

DVTK: Nagy Z. - Daru, Vámos, 
Constantin - Vi te lk i , Virágh -
Voj tekovszki , Vén , S á n d o r -
Montvai, Binder. Vezetőedző: Paj
kos János 

Jók: Baji, Bozsó, Dobos G., 
Szölló'si, Lengyel, i l l . Nagy Z., Vá
mosi, Vojtekovszki, Vén, Montvai. 

Csere: Marius helyett Csíkvár a 
25., Bozsó helyett Pintér a 80., 
Tóbiás helyett Takács Sz. a 88., i l l . , 
Binder helyett Horváth I . a 8., 
Daru helyett Dobos A . a 60., 
Vitelki helyett Rob a 78. percben. 

Sárga lap: Dobos G. (akasztot
ta Horváth Istvánt) a 43., Jáger 
(letalpalta Vént) a 60., i l l . Sándor 
(reklamálásért) a 14., Vámosi (fel
tartotta Csíkvárt) az 57. percben. 

Szögletarány: 6:6 (4:2) 
A mérkőzés emlékezetes percei: 
38. perc: Egy gyors támadásve

zetés után Lengyel húzott el a bal 
oldalon, majd remekül ívelt kapu 
elé, ahol Csernák senkitől nem tá
madva fejelhetett kapura. A léc 
alá tartó fejest Nagy Zoltán óriá

si bravúrral nyomta ki oldalra. 
48. perc: Tóbiás beadására a 

vendégek kapusa rosszul mozdult 
ki, a labda Lengyel elé került, aki 
a védők fölött lágyan az üres ka
pura ívelt. Vámosi azonban vissza
ért, és a gólvonal előtt fejjel men
tett. 

60. perc: Lengyel beadása után 
nagy kavarodás alakult ki a kapu 
előtt, a labda először kicsúszott a 
jobb oldalra, Csíkvár azonban a 
j á t ék t é r en belül tartotta, majd 
közép re , C s e r n á k h o z já t szo t t . 
Csernák a kapuval szemben üre
sen kapta a labdát, de lövés helyett 
eljátszotta, hogy lerántot ták. A 
közönség 1 l-est rek lamál t , de 
Makai játékvezető, aki négy mé
terre volt az esettől, továbbot in
tett. 

73. perc: Remek labdával indí
tot ták Csíkvárt a jobb oldalon, 
egyedül vezethette fel a labdát, de 
a kapuelőtérbe hiába várták a be
lövést, a csatár Nagy Zoltán ke
zébe lőtt. 

75. perc: A sok gólhelyzet kö
zül kimaradt a legnagyobb is. Já
ger eldönthette volna a mérkőzés 
sorsát, de ki tudja, már hányadik 
hasonló helyzetét rontotta el is
mét. Remek labdával léphetett ki 
egyedül, Nagy Zoltán kétségbees
ve futott a csatár elé. Már a 16-
oson belül volt J áge r . amikor 

Nagy elvetődött balra, hogy ekkor 
mi játszódott le Jáger fejében, jó 
lenne tudni. Egy biztos, a leg
rosszabb megoldást választotta, 
mert azon az oldalon akarta kiját
szani a kapust, amerre vetődött, 
így a labda Nagy Zoltán kezében 
halt el, de ha megemeli, vagy el
l enkező oldalon akar mellette 
elmenni, akkor... 

84. perc: Még egyszer vissza
kapta az Antók FC a győzelmi le
hetőséget. Lengyel remek elfutá
sa és beadása után Csíkvár öt mé
terről célozta meg fejjel a jobb 
alsó sarkot, de célt tévesztett, a ka
pufa tövét találta el. 

85. perc: A kapufáról kipatta
nó labdát hosszan rúgták előre a 
védők. Vojtekovszki megszerez
te, és jobbról az egyedül hagyott 
Montvaihoz játszott be, aki Baji 
kapust megelőzve 10 méterről a 
hálóba zúdított. (0-1) 

Kívülről nézve: A mérkőzés in
dulásakor mindkét csapat óvato
san kezdett. Fél óra elteltével, már 
nemcsak a nyárias meleget élvez
te a közönség, a játék is megélén
kült a pályán. Először a két tucat
ra való vendégszurkoló t hozta 
tűzbe Sándor Zsolt fejese, majd 
n é h á n y perc múlva lázba jö t t 
Csernák fejesétől a hazai szurko
lógárda is. Félidőben elkomorult 
az ég, de a második játékrész a 
hazai csapat részéről nem úgy in
dult, hogy a végén a celliek vonul-

Antók Zoltán mindenképpen győztes lesz? 
Mit lehet mondani a vasárna

pi találkozóról? Azt nem, hogy 
két régi rivális szomszédvári csa
pat találkozója. Azt sem, hogy 
testvércsapatok mérkőzése . V i 
szont azt igen, hogy A n t ó k úr 
nagycsapatának és kiscsapatának 
szánalmas találkozója lesz vasár
nap Pápán. Azt tudjuk, hogy ki 
fordított világban élünk, de hogy 
a sportban is? Hát igen, abban is. 
Kíváncsi leszek, hogyan lelkese
dik majd a pápai közönség a volt 
ce l l i j á t é k o s o k p r o d u k c i ó j á n . 
Előre látom, hogy mennyire fog

nak ö rü ln i egy-egy ta lá la tkor . 
Talán el sem kellene utazni a csa
patnak, hisz ezt még sokan mél
t á n y o l n á k is. Tudom, muszá j , 
mert még utóbb bünte tőpontot is 
levonnak a kiscsapattól. Persze 
olyan mindegy, hárommal keve
sebbet vagy többet jegyez a celli 
Antók FC, az NB I I vagy NB I I I 
már biztosított. Tudták ezt az ér
dekeltek már az elején, hisz ha 
Cellben NB I/B-s csapatot akar
tak volna, akkor nem NB Il-es és 
NB III-as tudású já tékosokat to
boroznak, tisztelet a kivételnek. 

Ezzel nem a játékosokat akarom 
leszólni, ők nem tehetnek erről. 
Megszorítják ők a hazai mérkő
zéseken és elvétve vidéken is el
lenfeleiket, a közönség díjazza is 
akaratukat, nem haragszik egyik
re sem, tudomásul veszi e redmé
nyeiket, s velük együtt csak a bent 
maradásáér t szorít. Az azonban 
egyre világosabban látszik, hogy 
közelebb van az NB I I , mint az 
NB I/B. Persze azért nagy örömet 
szereznének egy döntet lennel is 
az első számú Antók-csapat el
len. — tim — 

nak le szomorúan. A beharangi 
zó címének fordítva kellett volr 
elsülni. Ha az Antók FC-nek le 
volna egy Montvaija , akkor 
cellick porolhatták volna el aba 
noki címért küzdő Diósgyőr cs; 
patát . A gólhelyzetek elpuskáz; 
sát a 48. percben Lengyel kezdt 
majd folytatta Csernák, Jáger t 
Csíkvár, hogy csak a kirívók: 
említsük. S végül, mint már nei 
egyszer, az utolsó percekben k; 
pott góllal újabb vereséget kell 
csapat mellett jegyezni. 

Bíráskodás: Makai János és si 
gítői ítéleteikkel nem befolyáso 
ták a mérkőzés eredményét . 

A 14. forduló mérkó'zéseine 
eredményei: Pécs-Vasas 3:1, Bük 
Pápa 1:1, Hévíz-BKV Előre 2:1 
Nyíregyháza-REAC 1:1, Monoi 
L F C - H a l a d á s 0:2, Tatabánya 
Szolnok 2:0, Kaposvár-Százhí 
lombatta 1:1, Fót-Balassagyarm: 
1:0, Demecser-Kecskemét 1:0. 

A 15. forduló mérkőzései: nc 
vember 2. Balassagyarmat-Péc 
Százhalombatta-Tatabánya, Szo 
n o k - M o n o r , L F C - H a l a d á s 
Demecser, K e c s k é m é t - B ü l 
DVTK-Fót , november 3. Vasas 
N y í r e g y h á z a , R E A C - H é v í í 
Pápa-Cel ldömölk , B K V Előre 
Kaposvár. — t i m -

Az NB I/B állása 
Í.Pécs 14 
2. Bük 14 

3. DVTK 14 
4. B-gyarmat 14 
5. Nyíregyh. 14 
6. Hévíz 
7. Főt 
8. Haladás 
9. REAC 
10. Vasas 
11. Pápa 
12. Kecském. 14 
13. Kaposvár 13 
14. Tatabánya 14 
15. Szolnok 14 
16. Százhal. 14 
17. Demecser 13 
18. CVSE 14 
19. BKV El. 14 
20. Monor 14 

9 4 
8 3 
8 2 
8 1 
7 3 
7 2 
7 2 

1 1(1 

- 2 12 

26-9 3 
22- 11 2 
33-20 2 
27- :4 : 
28- 20 2 
21-21 2 
21-23 2 
21-10 2 
23- 17 2 
18- 15 2 
19- 16 2 
19- 16 1 
17- 17 1 
14-21 1 
20- 26 I 
18- 24 I 
16-23 O 
11-22 Íj 
18-31 1' 
9-35 
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